

《单词百科:instructed是什么意思?instructed怎么发音?instructed的解释和用法》

英语单词instructed是什么意思?instructed怎么读?instructed怎么发音?简答网为您整理了instructed的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



instructed怎么读

instructed的读音:[nst'r kt d]

instructed的意思

- 1、adj.受教育的，得到指示的，被委派的;
- 2、v.教(instruct的过去式和过去分词);通知;教授;命令;

instructed的双语例句

- 1、My agent has instructed me that you still owe me £ 50.

我的代理人通知我,你还欠我50英镑.

2、 Officials have been instructed to loosen up on the rules for admitting people into the country.

官员们已收到命令放宽对入境人员的限制.

3、 The nurses are instructed not to consort with their patients.

护士得到指示不得与病人交往.

4、 Change the filter cartridge as often as instructed by the manufacturer.

按照生产厂家的使用说明,经常更换过滤筒。

5、 He was instructed to inspect the cargo on the ship and detain such cargo if necessary.

他奉命去检查船上所载货物并于必要时扣留该项货物.

6、 "Tell them to hold all my calls, Theresa," she instructed her dresser.

“特雷莎,告诉他们我所有的电话都别挂。”她吩咐她的服装师。

7、 He instructed switchboard staff to divert all Laura's calls to him.

他让总机接线员将劳拉所有的电话都转给他。

8、 He instructed staff to shred sensitive documents.

他吩咐员工将机密文件用碎纸机销毁。

9、 The letter instructed him to report to headquarters immediately.

那封信指示他立即向总部汇报。

10、 The leadership instructed us to remain where we were.

领导指示我们留在原地不动.

11、 The captain instructed the soldiers to retreat.

上尉命令士兵们撤退.

12、 "Go and have a word with her, Ken," Webb instructed.

“ 肯，去和她谈谈吧， ” 韦布吩咐道。

13、 He was instructed to sail for New York.

他奉命前往纽约。

14、 He made his way to the marketplace, as he had been instructed to do.

他按照指示去了市场。

15、 The soldiers have been thoroughly instructed in the care of their weapons.

士兵们都系统地接受过保护武器的训练。

以上是简答网为您整理的instructed怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于inst

ructed的用法、instru

cted的释义、instructed的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/instructed>